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AFDELING 80 - SALAMANDERPARKEN 

Møde nummer 6: 

Afholdt mandag den 24-06-2014 kl. 1900 

Til stede var: Mads, Flemming, Mikkel. 

Afbud: Elinor Ayten. 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af referat 

3. Orientering fra formandsmøde/repræsentantskabsmøde (Mads) 

4. Opfølgning på ekstraordinært beboermøde(Mads) 

5. Orientering om administration(Mads) 

6. Aktivitetsudvalg(Ayten) 

7. Papir(Ayten) 

8. Titler(Elinor) 

9. Referat(Elinor) 

10. Solceller(Elinor) 

11. Evt 

12. Næste møde 

 

Referat: 

 

Ad 1 – Godkendelse af referat 

Referatet fra møde nummer seks blev godkendt, og da der ikke er kommet indsigelser 

mod det inden dette møde, betragtes det som gyldigt. 

Ad 2 – Valg af dirigent 

Mads blev valgt 

Ad 3 – Valg af referent. 

Mikkel er valgt. 

Ad 4 – Opfølgning på formandsmøde/rep. Møde. 

Godt positivt møde med de andre formænd. Et godt sted at få udvekslet meninger og 

erfaringer. Mads bliver ved med at holde kontakt til de andre formænd i Alboa. 

Ad 5 – Opfølgning på ekstraordinært beboermøde. 

Det var positivt med det store fremmøde, og det var en god og konstruktiv debat, der fik 

åbnet for nogle nuancer, vi ikke havde med. Vi skal nu arbejde videre med haveudvidelserne. 

Ad 6 – Orientering om administration. 

Vores udfordringer i samarbejdet med Hans har bevirket, at Ole er blevet tilknyttet for at 

genopretter tilliden til inspektørfunktionen i Alboa. Han vil bistå Hans i en periode. 

Ad 7 – Aktivitetsudvalg. 

Ayten er fraværende, så vi udsætter punktet til næste møde. 

Ad 8 – Papir. 

Ayten er fraværende, så vi udsætter punktet til næste møde. 

Ad 9 – Titler 

Elinor er fraværende, så vi udsætter punktet til næste møde. 
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Ad 10 – Referat. 

Elinor er fraværende, så vi udsætter punktet til næste møde. 

Ad 11 – Solceller. 

Elinor er fraværende, så vi udsætter punktet til næste møde. 

Ad 12 – Evt. 

• Mads har fået iværksat en undersøgelse af, hvad det vil koste at få solceller på alle 

lejemål i afdeling 80. 

Mads har godkendt tilbud om ‘vanding og vækstforbedring af træer i Salamanderparken’ 

og ‘anlæg af terrasser på fællesarealer i Salamanderparken’. 

Hvad er status på skurene? Vi rykker Hans for at få en opdatering. 

Skilt med løse hunde. Der har været en længere diskussion på facebookgruppen om løse hunde 

på vore arealer. Vi har vendt problemstillingen, og vi er kommet frem til, at hvis der er klager over 

herboende hunde, vil vi gerne være behjælpelige med at få formuleret en klage og sendt den til 

den rette instans(Alboa). Vi vil opfordre folk til at sende en skriftlig klage, hvis der er noget, der 

går dem for meget på, for der bliver ikke gjort noget, hvis man ikke klager. 

Skrald. Folk skal altså holde området ryddeligt. Få naboen eller genboen til at hjælpe med at køre 

på genbrugspladsen. 

 

Tak for god ro og orden. God sommerferie. 

 

Næste møde torsdag d. 28. Aug. Kl. 1900 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Mads Madsen 

Bestyrelse formanden 

 

 

 


